
ORG.0012.6.2020 

P R O T O K Ó Ł  Nr  18/2020 

z wspólnego posiedzenia Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Rewizyjnej i Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytego w dniu 2 listopada 2020 r. 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 1000, a zakończono o godzinie 1116. 
 

Obecni członkowie komisji rewizyjnej: 
 

1/ Pan Zbigniew Mirosław Olesiński - Przewodniczący Komisji, 
2/ Pan Wojciech Wojtkowski              - Członek Komisji, 

3/ Pan Roman Pawłowski                    - Członek Komisji. 

       

Nieobecni członkowie komisji rewizyjnej: 

4/ Pani Irena Wakuluk                          - Członek Komisji. 

 
Obecni członkowie komisji problemowo-budżetowej: 

1/ Pan Jan Szpański                                - Przewodniczący Komisji, 

3/ Pan Jerzy Olesiuk                               - Członek Komisji, 

4/ Pan Tomasz Leoniuk                           - Członek Komisji. 

6/ Pani Aleksander Dubiński                   - Członek Komisji, 

7/ Pani Anna Jaroszuk                              - Członek Komisji, 

 

Nieobecni członkowie komisji problemowo-budżetowej: 

2/ Pani Izabela Marzena Jurczak                - Członek Komisji, 

5/ Pan Zenon Podbielski                            - Członek Komisji, 

 

Obecni członkowie komisji skarg, wniosków i petycji: 
 

1/ Pan Kamil Grzyb                            - Przewodniczący Komisji, 
2/ Pan Mieczysław Bartosiuk              - Członek Komisji, 

3/ Pan Aleksander Putko                      - Członek Komisji, 

4/ Pan Grzegorz Wiktoruk                    - Członek Komisji. 
 

 

/Listy obecności w załączeniu/ Zał. Nr 1. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy, 
2/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy, 
4/ Pani Irena Kowalewicz – Kierownik Referatu. 

 

    Wspólnemu posiedzeniu przewodniczył Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji 

Problemowo-Budżetowej.  

 

 Przewodniczący posiedzenia przedstawił proponowany porządek posiedzenia, a 

następnie zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku posiedzenia. 

 



 Uwag do porządku posiedzenia nie wniesiono. 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie przyjęcie 

porządku posiedzenia. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje przyjęły porządek posiedzenia. 
 

 Porządek posiedzenia: 

1. Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do informacji w sprawach: 

1) Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych radnych, pracowników Urzędu 

Gminy oraz Kierowników jednostek organizacyjnych 

2) Informacja o podmiotach skazanych oraz opinia prezesa sądu rejonowego. 

2. Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektów uchwał w sprawach: 

1) Zmiany w budżecie gminy na 2020 rok 

2) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2020-2028 

3) Zmiany uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Nurzec-Stacja 

4) Zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów 

5) Rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Siemichocze dotyczącego 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2021 

6) Rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Moszczona Pańska 

dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2021 

3. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go: 

 

Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do informacji w sprawach: 

 

Do p. punktu 1-go: 

 

 Informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych radnych, pracowników Urzędu 

Gminy oraz Kierowników jednostek organizacyjnych przedstawił Pan Jan Szpański – 

Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej.  

 

Uwag do informacji  nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański 

poddał pod głosowanie opinię do informacji o wynikach analizy oświadczeń majątkowych 

radnych, pracowników Urzędu Gminy oraz Kierowników jednostek organizacyjnych.  
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawioną informację o wynikach analizy oświadczeń 

majątkowych radnych, pracowników Urzędu Gminy oraz kierowników jednostek 

organizacyjnych. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 2. 

 



 

Do p. punktu 2-go: 

 Informację o podmiotach skazanych oraz opinię prezesa sądu rejonowego przedstawiła 

Pani Irena Kowalewicz. 

 

D y s k u s j a: 

Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, czy te osoby będą wykonywać prace fizyczne sprzątające? 

 

Pani Irena Kowalewicz– wyjaśniła, że praca jest ustalana indywidualnie dla każdej osoby w 

danym dniu. Generalnie są ta prace fizyczne sprzątające.  

 

 Uwag do informacji nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański 

poddał pod głosowanie opinię do informacji o podmiotach skazanych oraz opinię prezesa sądu 

rejonowego. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawioną informację o podmiotach skazanych oraz 

opinię prezesa sądu rejonowego. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 3. 

 

Do punktu 2-go: 

Do p. punktu 1-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok przedstawiła Pani 

Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 

D y s k u s j a: 

Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, czy środki finansowe na inwestycje drogowe Chanie-

Chursy i Siemichocze przechodzą z tego roku na rok 2021?  

 

Pani Maria Szatyłowicz - Skarbnik Gminy– poinformowała, że drogi planujemy budować w 

tym roku i w następnym. W tym roku będziemy chcieli ogłosić przetarg i podpisać umowę z 

wykonawcą . Jest szansa, że część środków wydatkujemy. W następnym roku planujemy, że 

również wpłynął środki z funduszu dróg samorządowych.  

 

Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, o zmniejszenie się planu wydatków na obsługę dowożenia 

uczniów do szkół o kwotę 30 000 zł?  

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że wydatek był zaplanowany z 

naddatkiem. Na wiosnę ze względu na COVID-19 nie było dowożenia, dlatego PKS nie 

obciążał nas za bilety miesięczne. Z tego tytułu mamy oszczędności. Płacimy regularnie i mamy 

płynność finansową. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański 

poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 

rok. 
 



W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2020 rok. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 4. 

 

Do p. punktu 2-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-

Stacja na lata 2020-2028 przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz– Skarbnik Gminy. 

 

D y s k u s j a : 

Radny, Pan Aleksander Putko – zapytał, skąd będą pieniądze na remont wieży ciśnień? Gmina 

otrzymała dofinansowanie w kwocie 392 tys. zł, a musi dołożyć w 2021 roku 292 tys. zł.  

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że pieniądze będą z budżetu 

gminy. Inwestycje, które rozpoczęliśmy musimy skończyć. Spore środki pozyskujemy ze 

środków unijnych , bo jest to kwota 392 tys. zł. Łącznie inwestycja będzie nas kosztować 735 

tys. zł. Przewidujemy, że w tym roku wydamy 50 tys. zł. Jeśli się uda to zwiększymy nakłady 

w tym roku, ale wszystko zależy od wykonawcy jak i od warunków atmosferycznych. Na 

pewno nie odstąpimy od tej inwestycji, ponieważ mamy już podpisaną umowę na pozyskanie 

środków unijnych.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański 

poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2020-2028. 
 

W wyniku jawnego głosowania 11 głosami za, 1 głosem wstrzymującym, w obecności 

12 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2020-2028. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 5. 

 

Do p. punktu 3-go: 

 

 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Nurzec-Stacja omówiła Pani Irena Kowalewicz.  

 

D y s k u s j a : 

Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, czy Gmina kalkulowała ile będziemy płacić mniej w 

związku ze zmianami w regulaminie? 

 

Pani Irena Kowalewicz – poinformowała, że obowiązuję nas ta sama ustawa o zamówieniach 

publicznych. Ogłosimy przetarg, a w opisie zamówienia zostaną wprowadzone zmiany. Co 

zaproponuje nam wykonawca tego dowiemy się dopiero po otwarciu złożonych ofert. 

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – wyjaśnił, że jeśli w obowiązku było odbieranie odpadów 

wielkogabarytowych od mieszkańców, a teraz to zostało zniesione z regulaminu to 

wprowadzone zmiany powinny obniżyć koszty.  

 



Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański 

poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Nurzec-Stacja. 
 

W wyniku jawnego głosowania 9 głosami za, 3 głosami wstrzymującymi się, w 

obecności 12 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Nurzec-Stacja. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 6. 

 

Do p. punktu 4-go: 

 

 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów omówiła Pani Irena Kowalewicz.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański 

poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 
 

W wyniku jawnego głosowania 10 głosami za, 2 głosami wstrzymującymi się, w 

obecności 12 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 7. 

 

 

Do p. punktu 5-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa 

Siemichocze dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2021 omówiła 

Pani Irena Kowalewicz.  

 

D y s k u s j a : 

Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, jakie przedsięwzięcia zawiera wniosek?  

 

Pani Irena Kowalewicz – poinformowała, że wniosek zawiera: organizacje festynu „Wesoła i 

bezpieczna wieś”, utwardzenie drogi w kierunku Owczarnia oraz konserwacja i zabezpieczenie 

altanki wiejskiej.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański 

poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie 

uchwalonego wniosku sołectwa Siemichocze dotyczącego przeznaczenia środków funduszu 

sołeckiego na rok 2021. 



 

W wyniku jawnego głosowania 11 głosami za, 1 głosem wstrzymującym, w obecności 

12 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Siemichocze dotyczącego przeznaczenia środków 

funduszu sołeckiego na rok 2021.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 8. 

 

Do p. punktu 6-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa 

Moszczona Pańska dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2021 

omówiła Pani Irena Kowalewicz.  

 

D y s k u s j a : 

Radny, Pan Tomasz Leoniuk – stwierdził, że będąc sołtysem przez 12 lat można było z funduszu 

sołeckiego organizować spotkania integracyjne mieszkańców i tak to było wpisywane do 

wniosków.  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że same ujęcie integracja mieszkańców nie 

może być dofinansowana z funduszu sołeckiego, ponieważ nie jest to zadanie własne gminy. 

Jeżeli przedsięwzięcie byłoby użyte w innej formie, wtedy można by było je realizować. 

Regionalna Izba Obrachunkowa stwierdzając, że nie jest to zadanie własne gminy może 

zobligować do zwrotu całego funduszu sołeckiego.  

 

Radny, Pan Tomasz Leoniuk – poinformował, że sołectwo chciałoby zmienić dane 

przedsięwzięcie z integracyjnego spotkania na spotkanie dla dzieci?  

 

Pani Irena Kowalewicz – poinformowała, że jest taka możliwość, ale po 1 stycznia. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański 

poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie 

uchwalonego wniosku sołectwa Moszczona Pańska dotyczącego przeznaczenia środków 

funduszu sołeckiego na rok 2021. 
 

W wyniku jawnego głosowania 11 głosami za, 1 głosem przeciw, w obecności 12 

członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Moszczona Pańska dotyczącego przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego na rok 2021.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 9. 

 

 

Do punktu 3-go: 

 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że w związku z zaleceniami sanitarnymi 

dot. trybu przeprowadzania sesji online proszę o omówienie spraw i wniosków  na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji. Najbliższa sesja odbędzie się bez referowania punktów oraz przerw o 

czym poinformuję Przewodniczący Rady Gminy.  



Radny, Pan Tomasz Leoniuk – wprowadził oficjalny wniosek na zabezpieczenie pieniędzy na 

2021 rok w  kwocie 20 tys. zł  na ustawienie 2-3 słupów oświetleniowych przy drodze 

powiatowej do Domu Opieki w Grabarce. Odcinek drogi do Domu Opieki nie jest oświetlony 

co powoduje kłopot dla dojazdu karetki czy dojścia mieszkańcom do pracy.   

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy –  poinformował, że nie wie czy na chwilę obecną znajdą się 

środki finansowe na w/w zadanie, ponieważ jest wiele próśb i wniosków od mieszkańców. 

Budżet na 2021 rok jest w trakcie ustalania, ale zależy nam przede wszystkim na wykonaniu 

zadań, które wchodzą w 2021 roku. Środki finansowe będą kierowane między innymi na 

inwestycje drogowe na które dostajemy dofinansowanie.  

 

 Na tym wspólne posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący obrad: 

 

Jowita Radzikowska                       Jan Szpański 

 
 

 


